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1. Een boom voor het huis 

 

 

 

 

2. Lopen en fietsen in de Zwerfkei 
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3. Veiligheid 

 

 

 

Samenvatting commentaar en toelichting bij veiligheidsgevoelens Aantal keer 

genoemd 

straat moet ook 's avonds veilig en goed verlicht zijn – voor iedereen 1 

Duurt lang na melding voordat kapotte lampen worden vervangen 1 

door slechte verlichting inbraakgevoelig 1 

Losse trottoirtegels 1 

  

Te hard rijdende automobilisten 4 

Bochten krap 1 

1 richting situatie zou veiligheid kunnen verbeteren 1 

trottoir vrijhouden van struiken 1 

  

Geen gevoel van onveiligheid / gevoel van veiligheid 3 

Ongelijkliggende tegels verholpen door gemeente 1 

Ik ben tevreden 1 

Meer planten is natuurlijk altijd goed! 1 

  

Opmerking op de vraagstelling 2 

Suggestieve vragen (2 keer genoemd door zelfde huisnummer) 

Enquête gericht op verzamelen negatieve reacties, kan positieve reacties niet kwijt 

1 
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4. Schade en overlast : schade 

 

 

 

Samenvatting genoemde andere schade Aantal keer 

genoemd 

Worteldruk gesignaleerd – onhandig voor straatgebruikers - tegels en 

trottoirbanden komen omhoog (2 keer genoemd door zelfde adres; 1 keer geteld) 2 

Oplossen van worteldruk door verwijderen bovenste wortels en straat opnieuw 

leggen (een vitale boom kan daar tegen) (2 keer genoemd door zelfde adres; 1 keer 

geteld) 1 

Vergeleken met andere straten is de bestrating op de Zwerfkei uitstekend. 1 

Op tijd snoeien; anders groeien ze tegen het huis aan 1 

Eikels vallen op de auto 1 

Deuke in de auto door vallende takken en schade aan de lak van de auto 1 

Vochtschade doordat dakgoot vaak vol ligt met bladeren 1 

Met een zo klein mogelijke ingreep het probleem oplossen – niet alles erbij halen 1 

Kan alleen schade hebben aan eigendommen en niet aan gemeentelijke bezittingen; 

Moet daarvoor bij gemeente zijn 

1 

Gemeentelijke parkeerplaats berg en dal door de wortels 1 
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5. Schade en overlast : Verwachte schade 

 

 

 

Samenvatting verwachte schade Aantal keer 

genoemd 

Eigen bestrating - oprit 7 

Riolering 3 

Internet 1 

Fundering 2 

Voorgevel 1 

Grote takken tegen voorgevel 2 

Voortuin / beplanting 3 

Toename regelmatig vochtschade doordat dakgoot vol ligt met bladeren 1 

Inbraakschade 1 

Schade aan auto 1 

Gemeentelijk trottoir 2 

  

Geen schade verwacht als bomen op tijd worden gesnoeid 2 

Bovenste wortels verwijderen 1 

Gemeente moet verantwoordelijkheid nemen 1 

Zelf boom naast huis laten snoeien om overlast van eikels te voorkomen 1 

Schade door kappen bomen 1 
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6. Schade en overlast : overlast 

 

 

 

Samenvatting andere overlast Aantal keer 

genoemd 

bladeren en ander 'afval' weinig / slecht verwijderd 1 

Geen zonlicht op dakterras door hoge bomen 1 

Vallende eikels op auto 1 

Veel blad in voor- en achtertuin 1 

Verstopte dakgoot door bladeren  overstromende dakgoot en natte gevel 1 

gestruikeld 's avonds, door ongelijke stoeptegels, tijdens het uitlaten van de hond 1 

Waterplassen op trottoir 1 

Slecht onderhoud perkjes 1 

Bladkorf gemeente staat er tekort en wordt te weinig geleegd 1 

  

Bomen maken Zwerfkei wat het is / Brede laan met fraaie uitstraling (2* van 

zelfde adres) 3 

Schaduw in zomer meer dan welkom 2 

Bomen produceren zuurstof en maken gezonder leefmilieu (2* van zelfde adres) 1 

Dempen van verkeersgeluid en harde stemmen1 (2* van zelfde adres) 1 

Frisse blaadjes zorgen voor lentegevoel 1 

In winter bomen kaal – gevolg: meer/beter licht van straatlantaarns 1 

  

Vallen van bladeren hoort er bij 3 
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Ontkiemende eikeltjes op de koop toe genomen 1 

Bladeren keurig opgeruimd door gemeente 1 

Zelfwerkzaamheid van bewoners aangemoedigd bij opruimen van bladeren 1 

  

Kritiek op grote oppervlak bestrating in de tuinen (2* van zelfde adres) 1 

  

Vragen suggestief, sturend en te negatief (2* van zelfde adres) 1 

Opmerkingen over formulering vragen. Mist extra antwoordcategorieën. 2 

Mist positief gestelde vragen, zoals plezier van bomen (2* van zelfde adres) 1 

 

 

  



Zwerfkei - Licht door de bomen - resultaten enquête voor Zwerfkeibewoners – september 2014  8

 

7. Bomen: Moet er volgens u wat gedaan worden aan de bomen? 

 

 

 
 

 

 

 

Toelichting bij het al dan niet kappen van bomen Aantal keer 

genoemd 

Bevoorrecht om in zo’n straat te wonen / reden er te gaan wonen / leefbaar, 

sfeervol en stijlvol / bomen stralen rust uit / aantrekkelijk / bomen karakteristiek 

/ bomen in de straat maken een mooi beeld (3* door zelfde adres) 9 

's zomers voor een tempering van de instraling van de zon en zorgen daarmee voor 

een aangenaam klimaat in de straat 1 

Geen bomen weg 1 

Bomen zorgen voor groen in de straat – moet blijven 2 

Het huidige plaatje v.d. Zwerfkei moet niet ontsierd worden 1 

Was bekend hoe de straat eruit zou komen te zien, dus niet zeuren 2 

Bomen goed afgestemd op de huizen en de breedte van de straat 1 

Onacceptabel om onnodig bomen te kappen 1 

Door de bomen te kappen wordt de straat erg kaal en deprimerend 1 

Jammer gezonde bomen kappen 1 

  

Omvang neemt toe komende jaren, dus overlast ook 1 

Andere type boom plaatsen, zonder eikels en minder groot 2 

  

Voor meer licht : plaatsen andere lantaarns een optie – lager - LED 1 

lage lantaarns die de weg verlichten 1 
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bomen laten staan, worteldruk op sommige plaatsen verlagen. Bestrating er opnieuw 

inleggen 2 

Goed en stevig snoeibeleid – belemmering lichtval  5 

Alleen beperkt kappen – rest kan in breedte uitgroeien 2 

Lastig te zeggen, maar 50% minder bomen 1 

Verdwenen bomen graag aanvullen (3* door zelfde adres) 1 

  

Bewoner zelf beslissen over de boom/bomen voor het huis 1 

Extra bladkorf doet wonderen 1 

  

Verleden : Flink opsnoeien heeft geholpen  hogere voertuigen kunnen erlangs 1 

Geen onveilige straat en wijk 1 

Bomen rond vijver snoeien of vervangen 1 

Inleidende zin te suggestief (2* door zelfde adres) 1 
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8. Lantaarns / lichtmasten 

 

 

 

Toelichting bij lantaarns / lichtmasten – waar? Aantal keer 

genoemd 

Straat nu prima 1 

Belemmering geen probleem 1 

Verlichting trottoir zo laten. 1 

Sommige lantaarns schijnen voldoende door de bladeren heen – geven nog 

voldoende licht (2* door zelfde adres) 1 

In de winter als het donker is zitten geen bladeren aan de boom / dus geen 

probleem 1 

Heeft niet zoveel met bomen te maken 1 

  

Lantaarns moeten zowel straat als stoep verlichten 2 

Bij plaatsing rekening houden met bomen 1 

Gericht op het voetpad 1 

Dubbele lantaarns die trottoir en straat verlichten 1 

  

Lagere lantaarns – niet gehinderd door bomen / onder de kruinen van de bomen 7 

LED-verlichting aan de bomen – duurzaam en onderhoudsarm 1 

iets betere verlichting (gedempt licht) voor de rijbaan 1 

  

Meer lantaarns – tussen de bomen 2 

Afstand tussen de lantaarns te groot – daardoor donker plekken 1 

Meer dan nu op rand trottoir / wegdek 1 
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Toelichting bij lantaarns / lichtmasten – waar? Aantal keer 

genoemd 

Daar waar het te donker wordt ervaren 1 

de lantaarn - huis ratio is te laag 1 

  

Geen lantaarns aan kant met oneven huisnummers  / om en om aan weerszijden / 

extra bijplaatsen (2* door zelfde adres) 8 

T-splitsing broeksingel - zwerfkei slecht verlicht  onveilig vooral door 

voetgangers en fietsers zonder verlichting  

bij 12 / 19 1 

Bij T splitsing met een slinger nabij nummer 32 1 

kruising ter hoogte van de Kiezel 1 

Ter hoogte van no. 41/43 daar waar straatbord Zwerfkei staat. Dus midden op de 

drempel 1 

  

meer takken rondom de lantaarn snoeien / selectief snoeien 3 

  

helemaal vrijstaande lantaarnpaal geeft ongezellig licht – dus geen aantrekkelijke 

optie (2* door zelfde adres) 1 

moet er niet gaan uitzien als een winkelcentrum of een snelweg, sfeervol en gezellig 

blijven 1 

door het vele verkeer (hoofdstraat) moet veiligheid gewaarborgd blijven 1 

Fel tegenstander van het offeren van de totale of gedeeltelijke beplanting onder 

het excuus van 'verhoging veiligheid' 1 

  

Tevreden mensen vullen enquête niet in 1 

Formulering : Dubbele ontkenning levert geen duidelijk antwoord 1 

Formulering vragen tendentieus / suggestief en sturend 2 

  

Auto’s rijden te hard 2 
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9. Tot slot 

Geen samenvatting van deze opmerkingen gemaakt. 

De opvallende, aanvullende opmerkingen zijn of gaan over: 

 Suggestie om stoeptegels te kleuren om boomwortels aan te geven 

 Aannemers die kabels leggen veroorzaken de problemen 

  

 Kruising Broeksingel – Zwerfkei (levens)gevaarlijk (meerdere keren genoemd) 

 Te hard rijden (meerdere keren genoemd) 

 Extra verlichte 30 km borden plaatsen (begin en halverwege Zwerfkei) 

 Drempels te hoog en slecht voor de auto 

 Parkeerhaven vergroten 

  

 Rioolput bij 35 / 37 en 36 / 38 heeft onvoldoende capaciteit 

 Relatief veel inbraken en diefstallen 

 Luidruchtige / voetballende jeugd op het schoolplein 
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10. Demografie (geslacht – leeftijd – soort woning)  

 

 

 

De respondenten die hun huisadres hebben vermeld, wonen op 35 verschillende adressen. Nog eens 8 

respondenten hebben geen adres ingevuld. Er waren 48 volledig ingevulde enquêtes en één respondent 

namens de Tovercirkel. 
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Bijlagen – de toelichtingen, commentaren en opmerkingen per vraag 

 

A. Heeft dit gevoel van onveiligheid te maken met: 

 

Heeft dit gevoel van onveiligheid te maken met: 

Anders, namelijk 

Ook losse trottoirtegels 

Te hard rijdende automobilisten 

Laatste vraag kan alleen gesteld worden indien sprake is van gevoel van onveiligheid 

tegels lagen ongelijk door wortelgroei van bomen, maar is verholpen door gemeente. 

We wonen in malden. Wat gebeurt er nu in malden? 

Er wordt veel te hard gereden !! 

Als lampen stuk zijn wordt het gemeld door meerdere buurtbewoners maar vaak duurt het lang 

voordat lampen worden hersteld. In de zomer niet zo n probleem maar wel in de winter 

Ik ervaar geen gevoel van onveiligheid in de straat 

Sturende vraag. Ik vind niet dat het onveilig is en ook niet dat er TE weinig verlichting is, of TE 

weelderige beplanting.  

Suggestief. Ik voel me veilig. Dat heeft natuurlijk niet te maken met TE weinig verlichting of TE 

weelderige beplanting. 

Deze enquete lijkt erop gericht vooral negatieve reacties te verzamelen. Ik kan mijn positieve 

ervaringen moeilijk kwijt in deze enquete. 

Ik heb een gevoel van VEILIGHEID in deze straat.  

Meer planten is natuurlijk altijd goed! 

Aparte vraagstelling, had de vraag niet beter kunnen zijn heeft dit te maken met de verlichting? Zo 

kun je als je een veiliggevoel hebt moeilijk antwoord geven op de vraag. 

Bochten zijn krap, auto's rijden hard. 

commentaar bij volgende vragen over tevredenheid: 

 

Ik ben tevreden omdat ik nog geen hinder / overlast heb van dingen. Voor andere mensen geldt 

natuurlijk dat de straat ook 's avonds veilig en goed verlicht moet zijn. 

Ik ervaar geen gevoel van onveiligheid 

Bewoners dienen struiken in hun tuin te houden zodat het trottoir vrij blijft 

door slechte verlichting inbraakgevoelig 

Auto's rijden te hard door de straat 
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B. Andere schade, namelijk 

 

Andere schade, namelijk 

Volgens mij kan ik alleen schade hebben aan zaken die mijn eigendom zijn. Voor schade aan het 

gemeentelijk trottoir moet u dus bij hen zijn. 

Parkeerplaats voor zwerfkei 17 is net berg en dal door de wortels 

geen directe schade of overlast maar de bomen dienen wel op tijd gesnoeid te worden anders groeien 

ze tegen het huis aan.  

De vruchten (eikels) van de bomen vallen op de auto. 

Ik zie wel dat aan de overkant van de straat wat worteldruk is en ik kan me voorstellen dat dat voor 

sommige straatgebruikers onhandig is.  

Navraag leerde me dat dit probleem opgelost kan worden door de bovenste wortels te verwijderen. 

Een vitale boom kan dat hebben en hoeft er zeker niet voor  gekapt te worden. 

nvt 

ik zie wel dat er aan de overkant (oneven huisnummers) worteldruk is. Navraag heeft me geleerd dat 

de bovenste wortels zonder problemen voor de bomen verwijderd kunnen worden. Dat lijkt me een 

redelijke oplossing voor worteldruk. Met een zo klein mogelijke ingreep het probleem oplossen, zonder 

er van alles bij te halen (vallende bladeren etc), dat er eigenlijk niets mee te maken heeft. 

Vergeleken met andere straten is de bestrating op de Zwerfkei uitstekend.  

tegels en trottoirbanden komen omhoog 

Deuke in de auto door vallende takken en schade aan de lak van de auto 
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C. Welke schade verwacht u? 

 

Welke schade verwacht u? (bij meerdere opties, graag de schade die u het meeste zorgen baart als 

eerste vermelden) 

Wederom opnieuw bestrating aan moeten leggen 

Onze oprit  

Rioleringsproblemen ondergronds. 

Grote takken tegen voorgevel. 

Bestrating prive en gemeente stoep. 

Prive bestrating, gemeente stoep, riolerings problemen, grote takken tegen de gevel. 

Schade aan auto :De eikels worden ieder jaar groter en zullen dus ook schade gaan aanrichten aan 

mijn auto als ik deze parkeer op de parkeerplaats voor mijn huis of oprit. 

Schade aan oprit, Schade aan voortuin,  

Als de bomen maar op tijd gesnoeid worden verwacht ik geen schade aan mijn huis. 

Ik neem aan dat de gemeente haar verantwoordelijkheid neemt en dus onderhoud verricht. Dat 

betekent snoeien en de bovenste wortels verwijderen.  

Wij hebben op eigen initiatief de boom naast ons huis laten snoeien om overlast van afvallende eikels 

te voorkomen. 

De schade die ik het meeste vrees is dat er bomen worden gekapt. 

???????????????????????????? 

Doordat de dakgoot vaak vol ligt met bladeren heb ik regelmatig vochtschade, dat zal als er niets 

gebeurd toenemen. Het is namelijk de laatste  jaren ook toegenomen omdat de bomen groter zijn 

geworden 

weet ik niet! 

Ik denk het niet. 

Inbraakschade, eigen bestrating, fundering, voorgevel, riolering, internet, beplanting in tuin 

schade aan oprit door worteldruk 

Beplanting voortuin + fundering huis door boomwortelgroei 
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D. Andere overlast, namelijk  

 

Andere overlast, namelijk 

bladeren en ander 'afval' worden weinig of slecht verwijderd. De perkjes tussen de bomen worden 

slecht bijgehouden, dit kan veel beter ! 

bladeren en ander 'afval' worden weinig of slecht verwijderd. De perkjes tussen de bomen worden 

slecht bijgehouden, dit kan veel beter ! 

Een categorie "soms" en "geen mening" was hier op zijn plek geweest. Verder hoort het vallen van 

bladeren nu eenmaal bij bomen in deze klimaatzone. Wie daar niet tegen kan moet de Sahara of 

noordpool eens proberen. 

Op ons dakterras 2 e etage , komt geen zonlicht door de hoge boemen  

Natuurlijk zijn er in de herfst blaadjes te ruimen maar niet overdreven veel. De schaduw in de zomer 

is meer dan welkom. De bomen maken de zwerfkei wat het is, een brede laan met fraaie uitstraling 

Vallende eikels op mijn auto.  

 Van bijna elke boom of plant heb je bladavfal,dat hoort bij de herfst. 

Waarom kan ik alleen met ja of nee beantwoorden? Zo zwart wit kan het toch niet zijn!!! 

De vragen vind ik erg suggestief en sturend. Het gaat alleen over schade en overlast. Waarom vraagt 

u niet ook naar het plezier dat we ervan hebben? 

Ik ben blij met de bomen. Ik vind ze mooi, ze laten je de seizoenen ervaren, de afgevallen bladeren in 

de herfst vind ik gezellig, bomen produceren zuurstof en maken daarmee het leefmilieu gezonder. 

Bovendien wordt het verkeersgeluid en harde stemmen op straat erdoor gedempt. En dat is hard 

nodig nu bij steeds huizen de beplanting in de tuin wordt vervangen door bestrating.  

De eindeloze hoeveelheid in mijn tuin ontkiemende eikeltjes, neem ik graag op de koop toe. 

Sturend en suggestief. Waarom vraagt u niet ook naar het plezier dat we van de bomen hebben? 

Ik geniet van de bomen. Ik vind ze mooi: hun structuur, de afwisseling in de seizoenen. ze geven de 

straat allure. Ze bevorderen een gezond leefklimaat doordat ze zuurstof produceren en omdat ze het 

straatlawaai (auto's en stemmen) dempen. Dat laatste wordt alsmaar meer nodig nu bij steeds meer 

tuinen de beplanting wordt vervangen door bestrating. 

Ik vind het prettig dat de bomen schaduw geven in de zomer. 

Ik vind dat de bomen een mooie herfstkleur hebben. 

De bladeren worden altijd keurig opgeveegd door de gemeente. Bewoners zouden daar ook best bij 

kunnen helpen. 

In de winter worden de bomen kaal. Daardoor is er in de donkere maanden vanzelf meer/beter licht 

van on en/straatlantaarns. Dat komt dus heel goed uit.   

In het voorjaar zorgen de frisse nieuwe blaadjes voor een heerlijk lentegevoel! 

Door bladeren raakt meermaals per jaar de dakgoot afvoer verstopt, met als gevolg overstromende 

dakgoot en natte gevel. 

Veel blad in voor- en achtertuin 

Bladkorf gemeente staat er tekort en wordt te weinig geleegd. 

bij ongelijke trottoirtegels vermeldt: Niet meer! 

Waterplassen op trottoir 

Ik ben al twee keer gestruikeld 's avonds, door ongelijke stoeptegels, tijdens het uitlaten van de 

hond. 
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E. Bomen - Wilt u uw antwoord nog toelichten? 

 

Bomen - Wilt u uw antwoord nog toelichten? 

De bomen in de straat maken een mooi beeld, maar ze moeten geen overlast geven. Dus beperkt 

kappen. 

Bij de bouw van onze huizen was volstrekt duidelijk wat het profiel zou zijn. Eenieder had kunnen 

weten dat er bomen kwamen, welke bomen er kwamen en waar deze kwamen. De bomen zijn enige 

jaren geleden flink opgesnoeid toen de onderste takken overlast veroorzaakten bij hogere voertuigen. 

Dat is opgelost. Voor wat het blad betreft. Een bladkorf doet wonderen. Het behoeft verder geen 

betoog dat ik me een bevoorrecht mens voel om te mogen leven in een straat waar de seizoenen nog 

zichtbaar zijn.  

niet kappen, maar stevig snoeibeleid uitvoeren 

Het groen in de Zwerfkei is een van de voornaamste redenen waarom het zo prettig is om in deze 

straat te wonen. Het hoogenhof is daarnaast relatief gezien absoluut geen onveilige wijk. Het lijkt mij 

dan ook onacceptabel om in een steeds minder groen Nederland onnodig bomen te gaan kappen.  

Uniek van de straat, maakt het leefbaar, sfeervol en stijlvol.  

Misschien is het een idee om een ander type boom terug te plaatsen.  

Een boom die eikels enz laat vallen is natuurlijk geen handige keuze bij parkeerplaatsen. 

De huidige bomen zullen nog veel in omvang en hoogte toenemen de komende jaren en dus meer 

overlast gaan geven. 

Laat de bewoner zelf beslissen of de boom voor hun huis weg moet. Bij ons mag hij graag blijven staan 

maar ik kan mij voorstellen dat mensen er niet van houden. 

Bij het inrichten van de straat was het 19 jaar geleden al duidelijk dat het een straat met grote 

bomen zou worden. Om meer licht te krijgen 's avonds zou het plaatsen van andere lantaarns een 

optie zijn. Lager en met  led-verlichting. De bomen maken de zwerfkei juist aantrekkelijk, de bomen 

stralen rust uit.  

Wellicht is snoeien van bomen een betere optie 

De inleidende zin is suggestief: de bomen worden ERG groot. Alsof daarmee per se iets mis is. Mijn 

mening: ze zijn mooi volgroeid, geven de straat allure. zie verder mijn commentaar bij de vraag over 

"overlast". 

Ook hier alleen ruimte om in te vullen welke bomen je WEL bomen wil kappen.  

In de loop der jaren zijn een aantal bomen verdwenen. Die zou ik graag weer aangevuld zien. 

Ik ben het niet eens met de inleidende zin, dat de bomen erg groot worden. Ze zijn goed afgestemd 

op de huizen en de breedte van de straat. 

In de afgelopen jaren zijn een paar bomen verdwenen. Kunnen die weer worden aangevuld? 

Bomen houden zo! Worden steeds mooier.  

Als ze te breed worden en aan de huizen reiken, kunnen ze eens in de zoveel jaar enigszins worden 

bijgesnoeid. 

Geen bomen weg, want ze geven de Zwerfkei een mooi groen karakter. Wel regelmatiger snoeien en 

lage lantaarns die de weg verlichten.  

Ik vind de bomen zeer karakteristiek voor onze straat.  

Daarnaast vind ik dat deze bomen in belangrijke mate zorgen voor groen in onze straat. 

In een wijk met zoveel huizen en auto's vind ik het heel belangrijk dat er voldoende groen aanwezig is. 

In onze straat zijn de bomen de hoofdleveranciers van het groen in onze straat, vandaar. 

gekapte bomen zouden prima kunnen worden vervangen door minder grote bomen. Dan blijft het 

straatbeeld wel groen. 
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Bomen - Wilt u uw antwoord nog toelichten? 

De bomen zorgen er voor dat de straat er mooi uit ziet. Door de bomen te kappen wordt de straat erg 

kaal en deprimerend. 

enkele bomen, zodat de rest in breedte kan uitgroeien. 

Het huidige plaatje v.d. Zwerfkei moet niet ontsierd worden. 

bomen die de lichtval belemmeren --> niet kappen wel op tijd snoeien! 

Lastig te zeggen, maar 50% minder bomen 

s.v.p. bomen laten staan, worteldruk op sommige plaatsen verlagen. Bestrating er opnieuw inleggen. 

die bij mij voor het huis: Indien nodig. Het blijft jammer gezonde bomen te kappen. 

Rond de vijver. Deze worden erg groot en het zou fijn zijn als ze of flink gesnoeid konden worden of 

nieuwe jonge bomen geplant konden worden. 

Het uitzicht verdwijnt en daardoo kan het onveiliger worden. 

Worteldruk weghalen, graag 

Maar dat hoeft niet door de bomen te kappen. 
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F. Indien u extra lantaarns wenst, waar moeten die dan komen? 

 

Indien u extra lantaarns wenst, waar moeten die dan komen? 's Avonds in het donker 

 Loopt Fietst  

De eerste vraag levert een dubbele ontkenning en levert derhalve geen 

duidelijk antwoord. Ik vind het overigens geen probleem dat lantaarns in 

zekere mate belemmerd worden door de boomkruin 

Regelmatig Regelmatig 

Er moeten lagere lantaarns komen die niet worden gehinderd door de 

bomen. Op de rand trottoir/wegdek, veel meer dan er nu staan. 

Regelmatig Soms 

Wat men zou kunnen overwegen is led verlichting aan de bomen. Duurzaam 

en onderhoudsarm. 

 

De straat is goed zoals ie nu is. Men moet er voor waken dat de klagers de 

overhand krijgen. Mensen die tevreden zijn over de straat zullen niet zo 

gauw de enquete invullen. De vraagstelling is dusdanig tendentieus dat  

negatieve reacties uitgelokt worden. (Lees 'de eerste indruk' van Roos 

Vonk) 

Vaak Vaak 

In het midden deel van de zwerfkei (Kiezel t/m Tovercirkel) staan de 

lantaarns slechts aan 1 kant van de rijbaan. 

Vaak Regelmatig 

Daar waar het te donker wordt ervaren, er staat link vanons een huis een 

lantaarn maar schijnt in de boom dus dat is niet echt nuttig. Een lagere 

lantaarn heeft meer zin of meer takken rondom de lantaarn snoeien. 

Soms Soms 

Opmerking: de lantaarns moeten zowel de straat als de stoep verlichten. 

Meer lantaarns en lager.  

Vaak Vaak 

Er zijn een aantal donkerdere plekken, niet door de bomen maar doordat 

er een grotere afstand tussen de lantaarnpalen op die plaatsen is.  

Regelmatig Regelmatig 

Lantaarns moeten en de stoep en de straat goed verlichten vooral op onze 

hoek waar de weg een T splitsing heeft en een slinger maakt waarbij de 

auto s van rechts pas op het laatste moment gezien worden mede doordat 

bijna alle auto s te hard rijden door de zwerfkei. Dat is ook een punt voor 

de veiligheid, meer nog dan de verlichting vind ik! Veel mensen zijn er niet 

eens van op de hoogte dat er 30 gereden moet worden! Wat het verkeer 

betreft zou een 1 richting situatie ook aan de veiligheid bijdragen 

Vaak Regelmatig 

Tussen de bomen Regelmatig Regelmatig 

Voor een betere verlichting raad ik aan om daar waar beplanting de lichtval 

hindert: 

- de bomen selectief te snoeien alleen daar waar deze onder de lantaarns 

voor schaduw zorgt, en/of 

- iets lagere lantaarnpalen te plaatsen c.q. de lichtbron naar beneden te 

brengen. 

Wij zijn fel tegenstander van het offeren van de totale of gedeeltelijke 

beplanting onder het excuus van 'verhoging veiligheid'. De Zwerfkei heeft 

een prachtige uitstraling juist door de aanwezige bomen. Zij zorgen 

bovendien 's zomers voor een tempering van de instraling van de zon en 

zorgen daarmee voor een aangenaam klimaat in de straat. 

Regelmatig Regelmatig 
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Weer suggestief en sturend.  

Er wordt gesteld dat de bomen de lichtval belemmeren. Ik ben eens gaan 

kijken en heb gezien dat sommige lantaarns door  de bladeren heen 

schijnen. Voor mij geen probleem. In de winter als het vroeg donker is, 

zitten er geen bladeren aan de bomen. 

Het viel me nu pas op dat er aan de kant van de oneven huisnummers 

helemaal geen lantaarns staan. Als men het daar te donker vindt, wat ik me 

kan voorstellen, lijkt me de beste oplossing daar lantaarns bij te zetten. 

Heeft verder niet zoveel met de bomen te maken. 

Regelmatig Regelmatig 

ik vind het zwaar overdreven om te zeggen dat de lichtval wordt 

belemmerd. Er schijnen wat lantaarns tegen de bladeren, maar ze geven 

nog wel goed licht. Bij mij op de hoek (zwerfkei - kiezel) staat een 

lantaarnpaal helemaal vrij. Die geeft ongezellig licht. Dus ik vind het 

helemaal geen aantrekkelijke optie om alle lantaarnpalen helemaal vrij te 

maken. 

Als men de straat te donker vindt, lijkt mij het meest voor de hand te 

liggen dat er aan de kant met de oneven huisnummers ook lantaarns worden 

neergezet. Als er bij plaatsing dan rekening wordt gehouden met de 

bomen, zal de straat voldoende licht worden. 

Regelmatig Regelmatig 

Ik vind de verlichting er best mee door kunnen zo. Te helle verlichting is 

helemaal niet fijn! Dus hou het bescheiden svp. Iets lagere straatlantaarns 

kunnen wel een goed idee zijn, mits het een beetje sfeervol en gezellig 

blijft. het moet er niet gaan uitzien als een winkelcentrum of een snelweg.  

Regelmatig Regelmatig 

Aan de overzijde van de straat waar geen lantaarns staan. Laag, gericht op 

het voetpad. 

Soms Soms 

Ik zou het op prijs stellen wanneer er aan de "oneven" zijde van de 

Zwerfkei ook lantaarns zouden komen te staan. 

Daarnaast ben ik van mening dat wanneer de lantaarns zo'n 2,5 meter 

kleiner zouden zijn, zij hun licht precies onder de kruinen van de bomen 

zouden kunnen laten schijnen. Naar mijn idee is de verlichting van de 

Zwerfkei dan enorm verbeterd. 

Soms Regelmatig 

Er zijn dubbele lantaarns, lichtval naar zowel trottoir als straat. Regelmatig Regelmatig 

In het donker is de T-splitsing broeksingel - zwerfkei echt veel te weinig 

verlicht, waardoor het onveilig is. 

Zeker als er voetgangers op fietsers zonder verlichting zijn en er zoals 

vaak (te) hard wordt gereden. 

Regelmatig Regelmatig 

Aan de kant met de oneven nummer, daar staan nu geen/onvoldoende 

lantaarns. 

Regelmatig Regelmatig 

Lantaarns zijn niet te hoog, maar worden wel teveel afgeschermd door 

takken. 

Soms Vaak 

ongeveer tussen twee bestaande lantaarns aan de overzijde van de straat. Regelmatig Soms 

aan de overzijde v.d. (dus de oneven benummering) zodat de straat aan 

weerszijden is verlicht, m.n. ook door het vele verkeer (hoofdstraat) moet 

veiligheid gewaarborgd blijven. 

Regelmatig Regelmatig 

kruising ter hoogte van de Kiezel Regelmatig Regelmatig 

daar waar geen lantaarns staan (= op het voetpad t.o. aanwezige 

laantaarns) 

Soms Regelmatig 
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Ter hoogte van no. 41/43 daar waar straatbord Zwerfkei staat. Dus 

midden op de drempel. 

Verlichting trottoir zo laten. Alleen iets betere verlichting (gedempt licht) 

voor de rijbaan is naar mijn mening al voldoende! 

Bij laatste 'straatfeest' bleek een extra lamp t.h.v. drempel al goede 

resultaten te geven ten aanzien van verlichting op de rijbaan. 

Regelmatig Soms 

bij 12 / 19 Soms Soms 

de lantaarn - huis ratio is te laag Vaak Regelmatig 
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G. Tot slot 

Tot slot 's Avonds in het donker 

 Loopt Fietst 

De bomen worden te hoog, ze ontnemen veel licht in huis en op de gevel 

Daarnaast zijn ze te hoog , zelfs op de 2e etage krijgen wij geen 

zonlicht meer op ons dak terras  

Mijn advies , ver terug toppen nen indunnen 

Regelmatig Regelmatig 

Naast dit probleem met de verlichting, ben ik van mening dat de 

zwerfkei nog altijd de mogelijkheid bied om te hard te rijden. 

Dit is ook een aandachtspunt. 

Regelmatig Regelmatig 

Naar mijn mening kan er in de zwrefkei nog altijd te hard gereden 

worden. 

Het zou mooi zijn als hier iets aan gedaan kan worden. 

Verder vind ik de kruising aan het begin van de zwerfkei (met de 

broekant) erg onduidelijk. 

Vaak ontstaan er situaties waarbij men niet weet wie nu eerst zou 

mogen. 

Ook voor fietsers is het niet de veiligste oversteek. 

Regelmatig Regelmatig 

Zie eerdere commentaren.  Vaak Vaak 

De drempels in de Zwerfkei zijn te hoog wat slecht is voor de auto. De 

hardrijders in de Zwerfkei zijn veelal de bewoners van de Zwerfkei en 

aanliggende straten zelf. 

Vaak Regelmatig 

Het blad van de bomen veeg ik graag bij elkaar in de herfst. Het zou 

fijn zijn als de gemeente voldoende korven neer zou zetten. 

Vaak Vaak 

Ik vind de enquete vraagstelling erg gekleurd in de richting dat 'we' een 

bomenprobleem hebben. De Zwerfkei is een van de weinige straten in 

Hoogenhof met prachtige bomen. Het plaatsen van deze bomen is bij 

aanvang gebeurd in overleg met gemeente en bewoners. Kortom het was 

bekend bij alle partijen dat deze bomen zouden groeien. Normaal 

onderhoud zoals snoeien en aanpakken van wortels hoort daar bij. Ipv 

het steeds wijzen naar de bomen kan er ook gedacht worden aan het 

verlagen van de lantaarnpalen voor het verbeteren van de verlichting. In 

combinatie met LED verlichting geeft dit een betere en duurzame 

oplossing. Het verwijderen van een deel van deze bomen is wat mij 

betreft absoluut niet acceptabel.  

Ik blijf graag op de hoogte van de uitkomst van de enquete en de 

vervolgstappen. 

Regelmatig Regelmatig 

Zie eerdere opmerkingen mbt veiligheid. Meerdere factoren zouden 

kunnen bijdragen aan de veiligheid in de grote verkeersstroom in de 

zwerfkei, niet alleen de verlichting en of de bomen, ook het rijgedrag 

van de bewoners en de hoeveelheid verkeer. 

Vaak Regelmatig 

bomen geven de straat een mooi uiterlijk. Het is fijn om in een 

boomrijke straat te wonen 

Regelmatig Soms 

- Er kunnen wellicht enkele extra lichtpunten aangebracht worden, 

waarbij de kleurtemperatuur en de lichtopbrengst de straat niet mogen 

'verzakelijken' in zijn verschijningsvorm, de Zwerfkei is geen 

winkelstraat. Een overdaad aan licht kan ook hinderlijk  

Regelmatig Regelmatig 
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Ik begrijp dat er mensen zijn die problemen hebben met de worteldruk 

en met te weinig licht. Ik ben ervoor dat díe problemen worden opgelost 

op de minst ingrijpende manier. Worteldruk door de bovenste wortels 

te verwijderen, te weinig licht door lantaarns bij te plaatsen. 

Regelmatig Regelmatig 

1. Bomen en beplanting zijn van groot belang voor een prettige 

woonomgeving. Dus niet minder, maar liever nog meer, beter en mooier 

groen! 

2. Als er al een probleem is met verlichting (wat ik niet vind overigens), 

doe dan iets aan de verlichting. En ga geen bomen kappen. 

3. Als je iets aan de verlichting wilt verbeteren, vermijd dan over-

belichting. Kleinere lantaarns kunnen een goed idee zijn, maar hou het 

sfeervol en gezellig. Geen zee van licht! 

Regelmatig Regelmatig 

Ik denk dat wij de problemen rond de bomen en de verlichting ook niet 

groter moeten maken dan ze zijn, want in de winter zijn de bomen kaal 

en in de zomer wordt het pas veel later donker, waardoor het probleem 

van de verlichting minder speelt. 

Misschien is het nog een praktisch idee om een aantal rijen met 

stoeptegels een andere kleur te geven of op een andere manier te 

kenmerken. Namelijk de rijen met stoeptegels die van de boomstammen 

naar de voortuinen gelegd zijn. Hierdoor zouden voetgangers 

geattendeerd kunnen worden op mogelijke ongelijkheid. Hetgeen niet 

betekent dat er niets aan de ongelijke stoeptegels gedaan moet worden. 

Tot nu toe zijn met een zekere regelmaat gedeelten van de 

boomwortels weggekapt, dat blijft noodzakelijk, lijkt mij. 

Soms Regelmatig 

Ik ben tevreden over waar ik woon, een mooie 'laan' met bomen, 

natuurlijk heb ik er soms overlast van, maar daar valt echt mee te leven. 

De enquete komt op mij erg suggestief over, echt geschreven naar 

mensen die er last van hebben, dat vind ik jammer. 

Soms Nooit 

De brief die wij gekregen hebben over de verlichting in de zwerfkei zou 

een beschouwing of een uitzetting moeten zijn. Zo dat de lezer van de 

brief er over na kan denken en zo een eigen mening kan vormen. Maar de 

brief is meer betoog het probeert de lezer er van te overtuigen dat de 

verlichting en veiligheid niet goed. Hier bij wordt veelvuldig gebruik 

gemaakt van drogreden en mening die neer worden gezet als feiten. De 

gehele brief en enquete wordt duidelijk één kant op geduwd en zo is de 

objectiviteit van het onderzoek te betwijfelen. Ik hoop dat er voor 

volgende keer beter gelet kan worden op de punten.  

Vaak Vaak 

Vragen zijn niet in alle gevallen objectief, een aantal vragen is 

subjectief, waardoor het lijkt alsof er bepaald resultaat gewenst is. 

Regelmatig Regelmatig 

beslist geen bomen kappen en de bestaande lantaarns vervangen door 

lagere zoals in de zijstraten van de Zwerfkei. Er wordt te vaak te hard 

gereden op de Zwerfkei.( harder dan 30 km/h.) Parkeerhavens waar 

mogelijk vergroten. 

Regelmatig Soms 

Het aantal bomen hoeft niet minder te zijn, maat ze moeten flink 

gesnoeid worden. 

Regelmatig Regelmatig 

- in de herfst voldoende bladkorven (langduriger) en eerder leegmaken. 

- in de zomermaand: overlast van luidruchtige / voetballende oudere 

jeugd op het schoolplein + achter schoolplein (bij schooltuin) 

- trottoir wat ongelijk is door worteldruk herstell 

Soms Regelmatig 
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1. Aannemer (van gemeente) inschakelen om trottoirtegels - met name 

oneven - zijde er weer goed en vlak in te leggen. De schade wordt m.i. 

niet/ nauwelijks veroorzaakt door de bomen maar door ruwe 

aannnemers die kabels leggen! 

2. Aan begin Zwerfkei een verlicht bord met snelheid 30 km. 

2a. Idem in het midden van de straat. 

Opm. Zwerfkei is een mooie laan maar geen racecircuit! 

3. Laat gemeente de riolering verbeteren. Bij noodweer (eind juli) staat 

Zwerfkei tussen 35 / 37 en 36 / 38 helemaal blank. De rioolput t.h.v. 35 

/ 37 heeft onvoldoende capaciteit. 

Regelmatig Soms 

Als gevolg van de slechte verlichting zijn er op een doorgaande weg als 

de Zwerfkei relatief veel inbraken en diefstallen (zelf slachtoffer van 

autodiefstal voor de deut!). Geeft onveilig gevoel! 

Regelmatig Regelmatig 

Auto's rijden veel te hard door de straat. 

Zijn er mogelijkheden om dit tegen te gaan? 

Daarnaast is de verkeerssituatie bij de ingang van de straat 

levensgevaarlijk. 

Soms Soms 

Graag de bomen smoeien of nieuwe planten. Doordat het allemaal zo 

flink groeit wordt het uitzicht belemmerd en maakt het een onveilige 

situatie rond de vijver.  

In de herfst veel bladverlies van de bomen, dit maakt het ook onveilig. 

Regelmatig Vaak 

 


